

Monkey Class Newsletter November 2022

Dear Parents,

As we finish October with a Halloween activity the students will now be practicing their drama play during the month of November. During this process the children will be learning their lines, gestures during the play and the dance moves to the songs. It is important that we are able to get the students prepare for their first play.

# Song and Dance

For this month, they will learn some new songs. However, they will also be focusing on the songs for the play as they will need to know how to sing them during the drama play. Songs:

Week 1: Bus Week 2: Rain, Rain Go Away Week 3: This is the Way Week 4: Drama Play Songs Week 5: This is the Way

# Reading

The students will be spending the first three weeks preparing for the drama play. They will then continue with their reading for the remainder of the month. The reading books will gradually become harder, but they will still have pictures in the books to help them comprehend the meanings. By now they will have learned many vocabulary words and I will continue to ask them open end questions to help them understand the meanings better.

Here are the readings for this month:

Week 1: Prepare for drama play

Week 2: Prepare for drama play

Week 3: Prepare for drama play

Week 4: Hot Dog

Week 5: Big Bear Small Bear

# **Core Material**

For this month the students will learn more vocabulary as they will be doing unit 1 and 2 books.

Week 1: Prepare for drama play

Week 2: Unit 1 Week 3: Unit 1 Week 4: Unit 2 Week 5: Unit 2

#### Phonics

The students will be able to hear the phonetic sounds for each words and know which pictures to circle. They will also be learning how to trace the words. With each week the students will be focusing on a letter with vocabulary words beginning with the same phonetic sounds. The students should also be able to know the differences between capital and lowercase letters.

Week 1: Letter I Week 2: Prepare for Drama Play Week 3: Catchup and Review Week 4: Letter d Week 5: Letter c

#### **Conversation - Up and Away**

For this month students will be mostly be preparing for the drama play. For the last two weeks they will be doing Units 11 and 12.

#### MPM Math (Multiple Practice Module)

As with Conversation class the students will also be preparing for their drama play for the first three weeks. They will continue A4 starting in the fourth week.

August: Week 1: Prepare for Drama Play Week 2: Prepare for Drama Play Week 3: Prepare for Drama Play Week 4: A4: Pg 1-6 Week 5: A4: Pg 7-12

I hope this has been a profound newsletter for you all, Thank you for reading! Best regards, Tr. Jordan



Monkey Class Newsletter November 2022

#### 親愛的家長:

我們結束 10 月的萬聖節活動後,孩子們將在 11 月份練習他們的戲劇表演。在這個過程 中,孩子們學習他們在戲劇中的台詞、手勢以及歌曲的舞蹈動作。重要的是,我們能夠讓 學生為他們的第一場的表演做好準備。

#### Song and Dance

這個月,他們將學習一些新歌。然而,他們也將專注於戲劇表演的歌曲,因為他們需要知 道如何在戲劇中演唱這些歌曲。 Songs: Week 1: Bus Week 2: Rain, Rain Go Away Week 3: This is the Way

Week 4: Drama Play Songs

Week 5: This is the Way

#### Reading

學生們將在前三週為戲劇表演做準備。然後,他們將在本月剩下的時間裡繼續閱讀課。讀 本會慢慢變難,但書裡還是會有圖片幫助他們理解意思。到現在他們已經學會了很多詞 彙,我會繼續問他們開放式問題,以幫助他們更好地理解含義。

Week 1: Prepare for drama play Week 2: Prepare for drama play Week 3: Prepare for drama play Week 4: Hot Dog Week 5: Big Bear Small Bear

# **Core Material**

這個月,學生們將學習更多的詞彙,因為他們將學習 unit 1 和 unit 2 的書籍。 Week 1: Prepare for drama play Week 2: Unit 1 Week 3: Unit 1 Week 4: Unit 2

Week 5: Unit 2

# Phonics

學生將能夠聽到每個單詞的自然發音,並知道要圈出哪些圖片。他們還將學習如何描寫單 字。每週,學生將專注於相同發音開頭的詞彙。學生還應該能夠知道大寫字母和小寫字母 之間的區別。

Week 1: Letter I Week 2: Prepare for Drama Play Week 3: Catchup and Review Week 4: Letter d Week 5: Letter c

# **Conversation - Up and Away**

這個月,學生們大部分時間都在為戲劇做準備。在最後的兩週,他們將學習第11 單元和第 12 單元。

# MPM Math (Multiple Practice Module)

與會話課一樣,學生們還將為前三週的戲劇表演做準備。他們將從第四週開始繼續 A4.

Week 1: Prepare for Drama Play Week 2: Prepare for Drama Play Week 3: Prepare for Drama Play Week 4: A4: Pg 1-6 Week 5: A4: Pg 7-12

希望這份月報可以讓您了解更多孩子們的學習 感謝您的閱讀! Best regards, Tr. Jordan